
Zápis 

z 20. zasedání zastupitelstva obce Horní Tošanovice 

konaného dne 15.12.2021 

 

 

Přítomno: dle presenční listiny  -  8 členů zastupitelstva obce,   přítomno 5 občanů 

Zasedání bylo zahájeno v 17,00 hodin a ukončeno v 19,10 hod. 

Zapisovatelkou byla určena pracovnice obecního úřadu Jarmila Slaninová 

 

 

Program jednání 

1. Zahájení, volba ověřovatelů zápisu 

2. Projednání rozpočtového opatření č.6,7/2021 

3. Projednání rozpočtu na rok 2022  

4. Projednání střednědobého rozpočtového výhledu 2023 – 2025 

5. Projednání OZV č.1/2021 

6. Projednání OZV č.2/2021 

7. Projednání návrhu na pořízení změny územního plánu Horní Tošanovice  

8. Projednání smluv 

9. Projednání finančních darů 

10. Projednání žádosti Charity Český Těšín o možnosti poskytování poradenství 

11. Projednání spolufinancování kotlíkové dotace 

12. Diskuze,  závěr 

 

 

Ad 1.1 :   Zasedání zahájil v 17,00 hod. a řídil starosta obce Ing.Petr Martiňák. Konstatoval, 

že je přítomno osm členů zastupitelstva obce (příloha č.1). Dvacáté zasedání  ZO bylo řádně 

svoláno a vyhlášeno 2.12.2021. Program jednání byl schválen jednohlasně. Hlasování: pro: 8, 

proti: 0, zdržel se: 0 

Volba ověřovatelů zápisu, starostou byli navrženi: Mgr. Finkeová, Z. Slanina, schváleno 

pro: 8 , proti: 0, zdržel se: 0. Po dotazu Mgr. Finkeové, zda se nebude schvalovat návrhová 

komise, starosta vysvětlil, z jakého důvodu nemusí být tato komise schvalována. 

 

Ad 2:   

2.1:  Předsedající předložil, účetní obce vysvětlila rozpočtové opatření č. 6/2021, které 

schválil starosta obce dne 12.10.2021. Zastupitelstvo obce nevyjádřilo žádné připomínky a 

vzalo rozpočtové opatření č.6/2021 na vědomí. 

Předsedající podal: Návrh na usnesení bod č. 2.1: zastupitelstvo obce bere na vědomí 

rozpočtové opatření č. 6/2021 (viz příloha 2)  

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, Usnesení bod č. 2.1 bylo schváleno 

 

2.2:  Účetní obce předložila k projednání rozpočtové opatření č. 7/2021. Vysvětlila změny 

v příjmové i výdajové části rozpočtu. Zastupitelstvo obce schválilo rozpočtové opatření 

č.7/2021 

Předsedající podal: Návrh na usnesení bod č. 2.2: zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové 

opatření č. 7/2021 (viz příloha 3)  

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, Usnesení bod č. 2.3 bylo schváleno 

 

 



Ad 3: Starosta obce předložil k projednání  návrh rozpočtu na rok 2022, návrh rozpočtu byl 

řádně vyvěšen, zastupitelé se s návrhem rozpočtu obeznámili (příloha č.4). Připomínky ani 

návrhy nebyly vzneseny. 

Předsedající  podal: Návrh na usnesení bod č.2: zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet na 

rok 2022 jako schodkový, schodek bude kryt zůstatkem na účtu. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, Usnesení bod č.3 bylo schváleno. 

 

Ad 4: Starosta obce předložil k projednání návrh střednědobého rozpočtového výhledu  na 

období 2023 – 2025. Diskuse k tomuto bodu Mgr. Grycz, Mgr.Finkeová (příloha 5). 

Předsedající  podal: Návrh na usnesení bod č.4: zastupitelstvo obce schvaluje střednědobý 

rozpočtový výhled  na období 2023 - 2025 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, Usnesení bod č.4 bylo schváleno. 

 

Ad 5: Projednání obecně závazné vyhlášky obce Horní Tošanovice  č.1/2021, o místním 

poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. Starosta potvrdil, že poplatek je 

stanoven ve výši 650,- Kč / osobu, tak, jak se zastupitelstvo usneslo na minulém zasedání.  

Předsedající  podal: Návrh na usnesení bod č.5: zastupitelstvo obce schvaluje obecně 

závaznou vyhlášku obce Horní Tošanovice  č.1/2021, o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství  

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, Usnesení bod č.5 bylo schváleno. 

 

Ad 6: Projednání obecně závazné vyhlášky č.2/2021, o stanovení obecního systému 

odpadového hospodářství, dle nového  zákona o odpadech přibyly nové položky ke třídění. 

Diskuse k tomuto bodu: p.Slanina dotaz: zda je ošetřeno přijímání stavební suti ve firmě 

Stavorenol. Starosta – odpověď: ano firma Smolo má uzavřenu smlouvu s firmou Stavorenol. 

Mgr. Finkeová: formální připomínku, špatný rok – účinnost, starosta - opraví 

Předsedající  podal: Návrh na usnesení bod č.6: zastupitelstvo obce schvaluje obecně 

závaznou vyhlášku obce Horní Tošanovice  č.2/2021, o stanovení obecního systému 

odpadového hospodářství  

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, Usnesení bod č.6 bylo schváleno. 

 

Ad 7: Starosta přistoupil k projednání návrhu na pořízení změny územního plánu obce 

Horní Tošanovice. Starosta obce vysvětlil postup, který zatím obec absolvovala v jednání 

s magistrátem Města Frýdek – Místek (dále jen MMFM), ze kterého vyplývá zásadní bod, kdy 

MMFM nedoporučuje pozemky ke změně, jsou to všechny pozemky, které jsou v pásmu 1. a 

2. dle nového stavebního zákona. Přesto by bylo vhodné pokusit se o návrh změny územního 

plánu s podmínkou výstavby 1 RD, snad by mohlo projít. Starosta dále vysvětlil, proč se 

zamítají návrhy č. 7., 8., 18. – 155.  

Diskuse k tomuto bodu:  p. Kolek dotaz: jak často se tvoří nový územní plán, starosta 

odpověď: není dáno časové určení, pouze vyhodnocení, které se provádí 1x za pět let. 

p.Soldanová: zda je možné, aby se návrh na změnu týkal více pozemků pro 1 RD, starosta: 

ano, samozřejmě 

p.Lipowczanová: směrem k zamítnutí změny u průmyslové zóny, zda proběhla schůzka 

s vlastníky, proč není informace, starosta: schůzka proběhla, je o ní informace na webových 

stránkách obce, k zamítnutí návrhu došlo z důvodu, že vlastník pozemků nemá zájem o 

změnu územního plánu. 

Mgr. Finkeová: jak je to se zasíťováním pozemků, které jsou v návrhu, starosta: zasíťování je 

dostatečné. 

Následně starosta sdělil, že se bude žádat o projednání změny územního plánu ve zkráceném 

režimu. 



Předsedající podal: Návrh na usnesení bod č.   

 

7.1: zastupitelstvo obce se rozhodlo zařadit návrhy na změnu územního plánu obce 

Horní Tošanovice: 

  1. Jiří Tvrdý s podmínkou vymezení části pozemku p.č. 500/2 pro výstavbu 1 RD  

  2. Petr Jirotka 

  3. Robert Fryšera s podmínkou vymezení části pozemku p.č. 557/9 pro výstavbu 1 RD  

  4. Marcela Machová s podmínkou vymezení části pozemku p.č 653 pro výstavbu 1 RD   

  5. Václav Kolek s podmínkou vymezení části pozemku p.č 520/1 pro výstavbu 1 RD  

  6. MUDr. Michal Votruba s podmínkou vymezení části pozemku p.č 345/3 pro výstavbu      

            1 RD  

  9. Alois Škuta s podmínkou vymezení části pozemku p.č 404/6 pro výstavbu 1 RD  

10. Valeček s podmínkou vymezení části pozemku p.č 401/16 pro výstavbu 1 RD  

11. Ing. Václav Baron a Ing. Martina Baronová s podmínkou vymezení části pozemku p.č  

            523/1 pro výstavbu 1 RD  

12. RNDr. Taťána Antošová a Mgr. Mariusz Kowalczyk s podmínkou vymezení části       

            pozemku p.č 661/3 pro výstavbu 1 RD  

13. Lumír Ručka 

14. Martin Bohoněk s podmínkou vymezení části pozemku p.č 343/4 a 343/5 pro výstavbu  

            1 RD  

15. Marta Niemczyková s podmínkou vymezení části pozemku p.č 289/3 pro výstavbu 1  

            RD  

16. Romana Philipová Hegrová 

17. Jan Štajger s podmínkou vymezení části pozemku p.č 404/1 pro výstavbu 1 RD  

 

Zastupitelstvo obce rozhodlo odmítnout návrh na  změnu územního plánu obce Horní 

Tošanovice: 

6. Petr Sabela 

7. Michaela Hanusová 

18 – 155 Různí žadatele  

 

Zastupitelstvo obce rozhodlo zařadit návrh na  změnu územního plánu obce Horní 

Tošanovice: 

1. Erik Hanus s podmínkou vymezení části pozemku  

 

Zastupitelstvo obce rozhodlo zařadit požadavky obce na změnu územního plánu obce 

Horní Tošanovice: 

1. Zastupitelstvo obce navrhuje změnu funkčního využití pozemku p.č.124/9 

2. Zastupitelstvo obce  navrhuje změnu funkčního využití pozemků p.č. 528/7, 528/4,  

           528/8, 566/12, 566/9, 566/10,599/3, 631/2 585/2,633/2, 630/2, 586, 221/2, 446, 219/1,   

           707/1 

3. Zastupitelstvo obce rozhodlo o zařazení minimálního výměru pozemků pro stavbu 1  

            RD na 1000 m2 

 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, Usnesení bod č. 7.1 bylo schváleno 

 

Předsedající podal: Návrh na usnesení bod č.   

Bod 7.2 Určený zastupitel pro pořízení změny Územního plánu bude Ing. Petr Martiňák, 

starosta obce 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, Usnesení bod č. 7.1 bylo schváleno 



Ad 8: 

8.1 Starosta předložil smlouvu o dílo č.HTO22_SOD na tvorbu GIS obce na rok 2022 

mezi Obcí Horní Tošanovice, zastoupenou starostou obce Ing.Petrem Martiňákem a DIGIS, 

spol. s.r.o. sídlem Výstavní 292/13,Moravská Ostrava, 702 00 Ostrava, zastoupenou 

jednatelem společnosti Ing. Liborem Štefkem.  

Předsedající  podal: Návrh na usnesení bod č. 8.1: zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o 

dílo č.HTO22_SOD na tvorbu GIS obce na rok 2022 mezi Obcí Horní Tošanovice, 

zastoupenou starostou obce Ing. Petrem Martiňákem a DIGIS, spol. s.r.o. sídlem Výstavní 

292/13, Moravská Ostrava, 702 00 Ostrava, zastoupena jednatelem společnosti ing. Liborem 

Štefkem. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, Usnesení bod č. 8.1 bylo schváleno 

8.2  Starosta obce předložil k projednání Smlouvu  o budoucí smlouvě  zřízení věcného 

břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-8021250/VB/006 mezi obcí Horní Tošanovice, 

Horní Tošanovice 129, zastoupenou starostou obce Ing.Petrem Martiňákem a ČEZ Distribuce, 

a.s., IČ 247 29 035, zastoupena firmou  Profiprojekt s.r.o., Collo louky 126, Frýdek – Místek 

na základě plné moci, k podpisu smlouvy pověřen Ing.Petr Obdržálek.  Bez připomínek.  

Předsedající  podal: Návrh na usnesení bod č.8.2: zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu  o   

budoucí smlouvě  zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-

8021250/VB/006 mezi obcí Horní Tošanovice, Horní Tošanovice 129, zastoupenou starostou 

obce Ing.Petrem Martiňákem a ČEZ Distribuce, a.s., IČ 247 29 035, zastoupena firmou  

Profiprojekt s.r.o., Collo louky 126, Frýdek – Místek na základě plné moci, k podpisu 

smlouvy pověřen Ing.Petr Obdržálek. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, Usnesení bod č.8.2 bylo schváleno. 

 

Ad 9: 

9.1 Předsedající předložil k projednání žádost (příloha č.6) o poskytnutí finančního daru 

TJ Tošanovice, IČ 60783834, zastoupena předsedou p. T. Bělíkem ve výši 80.000,- Kč na 

činnost pro rok 2022. V diskusi k tomuto bodu vystoupil p. Slanina, kdy v návaznosti na 

předložený rozpočet TJ podal návrh na finanční dar ve výši 90 tis. Kč, T.Lipowczanová 

s dotazem, proč TJ nežádá o dotace. Starosta odpověděl, že žádají, nebyli však úspěšní. 

Starosta obce – hlasovat se bude o částce, o kterou TJ požádalo, tj. 80.000,- Kč 

Předsedající podal: Návrh na usnesení bod č. 9.1.: zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí 

finančního daru TJ Tošanovice, IČ 60783834, zastoupena předsedou p. T. Bělíkem ve výši 

80.000,- Kč na činnost pro rok 2022. 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 1 (Mgr. Grycz), Usnesení bod č. 9.1 bylo schváleno. 

9.2 Starosta obce předložil k projednání žádost Svazu tělesně postižených ČR, z.s.. Hnojník 

o poskytnutí finančního daru na činnost v roce 2022 ve výši 2.000,- Kč. (příloha č.7).  

Předsedající  podal: Návrh na usnesení bod č.9.2: zastupitelstvo obce schvaluje finanční dar 

Svazu tělesně postižených ČR, z.s. Hnojník ve výši 2.000,- Kč na činnost v roce 2022 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, Usnesení bod č.9.2 bylo schváleno. 

9.3: Starosta obce předložil k projednání žádost rodičů MŠ v Horních Tošanovicích o 

finanční dar pro děti ve výši 20.000,- Kč na akce pořádané v roce 2022 (příloha č.8). 

K tomuto bodu vystoupila p.Soldanová, za rodiče MŠ s vysvětlením výše částky, na co vše se 

finance použijí a  také s vysvětlením, že již dva roky nebyl možný žádný přivýdělek z akcí 

pořádaných rodiči MŠ –  špatná epidemická situace. V diskusi vystoupili mgr. Finkeová, Mgr. 

Grycz, p. Hrabinský. Z diskuse vyplynul návrh Mgr. Grycze na finanční dar ve výši 10.000,- 

Kč, proplacení obcí dopravy na plavání nebo za kulturou a schůzka s rodiči. 

Předsedající  podal: Návrh na usnesení bod č.9.3: zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí 

finančního daru pro děti MŠ v Horních Tošanovicích   na pořádané akce v roce 2022 ve výši 

10.000,- Kč.  



Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0  Usnesení bod č.9.3 bylo schváleno. 

9.4:  Starosta obce předložil k projednání žádost o finanční dar na provozní náklady 

spojené s provozem záchranné stanice se sídlem  Bartošovice 146, 742 54 na rok 2022 ( 

příloha 9), žádost o 5.000,- Kč, v diskusi vystoupili s návrhem zamítnout žádost starosta obce, 

místostarosta obce. Mgr.Finkeová navrhla poskytnout finanční dar ve výši 1.000,- Kč. O 

tomto návrhu dal předsedající hlasovat. 

Předsedající  podal: Návrh na usnesení bod č.9.4: zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí 

finančního daru záchranné stanici se sídlem  Bartošovice 146, 742 54 na činnost v roce 2022, 

ve výši 1.000,- Kč  

Hlasování: pro: 3, proti: 4 ( Ing.Martiňák, Mgr. Grycz, p. Čmiel, p. Hrabinský), zdržel se: 1,( 

p. Slanina)  Usnesení bod č.9.4 bylo zamítnuto. 

 

Ad 10:  Předsedající vysvětlil důvod žádosti Charity Český Těšín o poskytování 

sociálních služeb a poradenství, o působení na území obce Horní Tošanovice v určeném roce 

nebo na určené období. V diskusi k tomuto bodu vystoupil starosta obce s vysvětlující 

informací, že bude záhodno schválit působnost na r. 2022, jelikož Sdružení obcí povodí 

Stonávky chce prosadit vyčlenění osoby z Charity pro celé SOPS a postupovat jednotně. 

Předsedající podal: Návrh na usnesení bod č. 10: zastupitelstvo obce schválilo na základě 

potřebnosti občanů Horních Tošanovic působení na svém území sociální služby a odborné 

sociální poradenství, které poskytuje Charita Český Těšín, se sídlem Mírová 8, 737 01 Český 

Těšín, a to na rok 2022. 

 

Ad 11:       Starosta obce vysvětlil systém spolufinancování kotlíkové dotace, jak jej navrhuje 

moravskoslezský kraj. MSK se bude podílet na financování následující výzvy kotlíkové 

dotace ve výši 5.000,- Kč a zároveň vyzývá obce, aby se zapojily se spolufinancováním. 

Z diskuse vyplynulo, že se tento bod odloží na projednání do příštího zasedání leden 2022. 

Předsedající podal: Návrh na usnesení  bod č. 11: zastupitelstvo obce odkládá tento bod do 

příštího zasedání zastupitelstva obce leden 2022 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, Usnesení bod č.11 se odkládá 

 

Ad 12: Diskuse 

 

Mgr. Finkeová: dotaz, zda se nezměnila chuť vody, přijímané z obecního vodovodu 

Starosta: nemá žádné dotazy nebo připomínky v tomto směru 

 

p.Soldanová: dotaz, jak je to s cedulkami ohledně zákazu pohybu psů 

Starosta:  cedulky jsou objednané, ale zatím nedorazily 

 

p.Křemének: dotaz na možnou opravu komunikace v části podlesí, dojezd k RD čp.207, 218, 

stav komunikace je velmi špatný, i svozová firma Smolo odmítá zajíždět po komunikaci pro 

popelnice 

Starosta: podívá se na možnosti, nechá rozhodnout o opravě zastupitelstvo 

 

p.Cigánek: dotaz: jak se pokročilo ve věci umístění silničních retardérů v části Poleniny, 

čp.49, 50, 91 

Starosta: byl se poradit na odboru dopravy magistrátu Města Frýdek – Místek, kde požadovali 

nějaký plán, kde se retardéry budou nacházet. Na tomto již pracuje ing. Čechák. Pak je nutno 

řešit umístění s Policií ČR, pracoviště Třinec. Starosta zainteresovaným podá informace po 

schůzce s Policií ČR. 

 



Starosta obce: informace: zpracovává se záměr na opravu odstavné plochy u KD Hájenka, 

investice cca 723 tis. Kč, obec chce požádat o spolufinancování z programu POV MSK 

Ve fázi zpracování se rovněž nachází záměr rozšíření a obnova antukového hřiště ve středu 

obce, financování ve výši 535 tis. Kč. Obec předpokládá dotaci z Ministerstva pro místní 

rozvoj. 

Starosta obce: nabídka firmy Master IT v rámci projektu “Chytrá obec“, aby Mikroregion 

povodí Stonávky byla vzorovým subjektem v tomto projektu. Monitorování na základě čidel, 

vodoměry, veřejné osvětlení, a jiné. 

Mgr. Finkeová: dotaz, jaké jsou reference na firmu 

Starosta: reference na firmu nemá, je to nový systém, podobný funguje v obci Hnojník, ale ke 

snímání musí jezdit automobil v zájmových oblastech. 

Starosta obce: Informace k žádosti o dotaci na zeleň podél chodníku kolem silnice II/648. 

Zeleň není v uznatelných nákladech v dotaci na výstavbu chodníku, a proto bude obec žádat o 

dotaci. 

 

p.Lipowczanová: iniciativa k nahrávání zasedání zastupitelstva a následné použití 

k vytvoření informátoru, jako to dělají Dolní Tošanovice. V naší obci měl vydávat informátor 

Mgr. Grycz, není zatím ani jeden. 

K možnému nahrávání se vyjádřil p. Slanina – nevidí důvod zasedání nahrávat 

Mgr. Grycz – není důvod zasedání nahrávat, nebude pro to hlasovat, je důležitá normální 

komunikace a ne vše vytvářet elektronicky 

Starosta – má stejný názor, obec poskytuje informace dostatečně, poděkoval p. Lipowczanové 

za názor 

p. Lipowczanová: dotaz na cedule ohledně pohybu psů, kteří svými exkrementy zaneřáďují 

okolí panelových domů a proč není prováděn posyp komunikací 

Starosta: sdělil, že již jsou tyto cedule objednány, zatím nedorazily. Posyp zatím nebyl nutný, 

jeden den mrzlo, pak již byla obleva. 

 

Žádné další příspěvky do diskuse, starosta v 19,10 hod.ukončil zasedání, poděkoval za účast. 

 

Starosta obce poděkoval všem členům zastupitelstva obce za dosavadní práci a popřál mnoho 

štěstí, zdraví do nového roku 2022. 

 

V Horních Tošanovicích 15.12.2021 

Zapsala: Slaninová J. 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   ………………………….        ……………………………. 

         Mgr.Eva Finkeová     Zbyněk Slanina 

 

 

Ing.Petr Martiňák 

                starosta obce 

 

 

 

 

 

 



USNESENÍ  Z 20. zasedání zastupitelstva obce Horní Tošanovice  konaného dne 

15.12.2021 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

 

Bod 2.2) rozpočtové opatření č.7 

 

Bod 3) rozpočet obce Horní Tošanovice na rok 2022 jako schodkový, schodek bude kryt        

zůstatkem na účtu obce 

 

Bod 4) střednědobý rozpočtový výhled obce Horní Tošanovice na období r. 2023 – 2025 

 

Bod 5) Obecně závaznou vyhlášku obce Horní Tošanovice č. 1/2021, o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství 

 

Bod 6) Obecně závaznou vyhlášku obce Horní Tošanovice č.2/2021, o stanovení obecního 

systému odpadového hospodářství a pravidla k motivačnímu a evidenčnímu systému pro 

odpadové hospodářství 

 

Bod.7.1) Zastupitelstvo obce rozhodlo zařadit návrhy na změnu územního plánu obce  

Horní Tošanovice: 

1. Jiří Tvrdý s podmínkou vymezení části pozemku p.č. 500/2 pro výstavbu 1 RD  

2. Petr Jirotka 

3. Robert Fryšera s podmínkou vymezení části pozemku p.č 557/9 pro výstavbu 1 RD  

4. Marcela Machová s podmínkou vymezení části pozemku p.č 653 pro výstavbu 1 RD   

5. Václav Kolek s podmínkou vymezení části pozemku p.č 520/1 pro výstavbu 1 RD  

6. MUDr. Michal Votruba s podmínkou vymezení části pozemku p.č 345/3 pro výstavbu                  

           1 RD  

9. Alois Škuta s podmínkou vymezení části pozemku p.č 404/6 pro výstavbu 1 RD  

10. Valeček s podmínkou vymezení části pozemku p.č 401/16 pro výstavbu 1 RD  

11. Ing. Václav Baron a Ing. Martina Baronová s podmínkou vymezení části pozemku p.č           

           523/1 pro výstavbu 1 RD  

12. RNDr. Taťána Antošová a Mgr. Mariusz Kowalczyk s podmínkou vymezení části  

            pozemku p.č 661/3 pro výstavbu 1 RD  

13. Lumír Ručka 

14. Martin Bohoněk s podmínkou vymezení části pozemku p.č 343/4 a 343/5 pro výstavbu   

           1 RD  

15. Marta Niemczyková s podmínkou vymezení části pozemku p.č 289/3 pro výstavbu 1    

            RD  

16. Romana Philipová Hegrová 

17. Jan Štajger s podmínkou vymezení části pozemku p.č 404/1 pro výstavbu 1 RD  

Zastupitelstvo obce rozhodlo odmítnout návrh na změnu územního plánu obce Horní 

Tošanovice: 

6. Petr Sabela 

7. Michaela Hanusová 

18 – 155 Různí žadatelé  

Zastupitelstvo obce rozhodlo zařadit návrh na změnu územního plánu obce Horní 

Tošanovice: 

1. Erik Hanus s podmínkou vymezení části pozemku 146/3 pro stavbu 1 RD 



Zastupitelstvo obce rozhodlo zařadit požadavky obce na změnu územního plánu obce 

Horní Tošanovice: 

1. Zastupitelstvo obce navrhuje změnu funkčního využití pozemku p.č.124/9 

2. Zastupitelstvo obce  navrhuje změnu funkčního využití pozemků p.č. 528/7, 528/4,   

            528/8, 566/12, 566/9, 566/10,599/3, 631/2 585/2,633/2, 630/2, 586, 221/2, 446, 219/1,   

            707/1 

3. Zastupitelstvo obce rozhodlo o zařazení minimálního výměru pozemků pro stavbu 1   

            RD na 1000m2 

 

Bod 7.2) Určený zastupitel pro pořízení Územního plánu bude Ing. Petr Martiňák, starosta 

obce  

 

Bod 8.1) Smlouvu o dílo č. HTO22_SOD mezi obcí Horní Tošanovice 129, 739 53, 

zastoupenou Ing. Petrem Martiňákem a DIGIS, spol.s.r.o. Výstavní 292/13, Moravská 

Ostrava, 702 00 Ostrava zastoupená Ing. Liborem Štefkem, jednatelem společnosti 

 

Bod 8.2) Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby 

č.IV-12-8021250/VB/006 mezi obcí Horní Tošanovice 129, 739 53, zastoupenou Ing. Petrem 

Martiňákem a ČEZ Distribuce,a.s. se sídlem Děčín, Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8, 405 

02 zastoupená na základě plné moci Profiprojekt s.r.o. se sídlem Frýdek-Místek, Collo louky 

129, 738 02 pověřen k podpisu Ing. Petr Obdržálek-jednatel společnosti 

 

Bod 9.1) Finanční dar TJ Tošanovice z.s. ve výši 80 000 Kč na zajištění činnosti TJ, oddílu 

fotbalu pro rok 2022 

 

Bod 9.2) Finanční dar Svazu tělesně postižených ČR, z.s., místnímu spolku organizace 

Hnojník ve výši 2000 Kč na zajištění činnosti organizace na rok 2022 

 

Bod 9.3) Finanční dar sdružení rodičů MŠ Horní Tošanovice ve výši 10 000 Kč na zajištění 

akcí konaných v roce 2022 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

Bod 2.1) rozpočtové opatření č.6 

 

Zastupitelstvo obce zamítá: 

Bod 9.4) žádost o poskytnutí dotace ZO ČSOP Nový Jičín na rok 2022 

 

Zastupitelstvo obce rozhodlo: 

 

Bod 10) zastupitelstvo obce rozhodlo a odsouhlasilo na základě potřebnosti občanů Horních 

Tošanovic o působení na svém ú)zemí sociální služby odborného sociálního poradenství, 

které poskytuje Charita Český Těšín, se sídlem Mírová 8, 738 01 Český Těšín a to v roce 

2022. 

 

Bod 11)  bude projednán na zasedání zastupitelstva v lednu 2022 

 

V Horní Tošanovice 15.12.2021                                                         Ing. Petr Martiňák 

                                                                                                                   starosta obce 

 

 


